

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年一月二十八日

老師：
班級：

第十八週 學校聯絡事項

- 一、本校中國新年慶祝活動，園遊會已於今天圓滿結束。謝謝所有參與的家長和師生們的共襄盛舉。祝大家萬事如意，雞年行大運。
- 二、中文 SAT 模擬考將在 3/5 於北郡文教中心 舉行，請於 **2/4, 10pm** 前上網報名並將費用請繳交至辦公室 (#703)，考試時間約一小時十五分鐘，考試後並有講解。
考試日期 & 時間: 3/5，星期日，9:30am 報到
地點: 北郡文教中心，9888 Carroll Centre Rd., Suite 122, San Diego 92126
報名費: \$12 (\$15 非本校學生) 支票抬頭: **SDCCA-NCCS**
報名網: <https://goo.gl/forms/GkqDJpA9RD0AF2I33>
如有任何問題請電郵: info@NorthCountyChineseSchool.org
- 三、2/11 卡拉 OK 歌唱比賽，詳細時間將以 email 通知，抽籤 2/4，比賽是 2/11 (全天)。如果在 1/29 報名截止日時，少於 30 人將取消比賽。比賽辦法請至學校網頁查看。所有比賽相關問題請與召集人，吳正寧女士聯絡: nccs.Singing@gmail.com。
- 四、朗誦比賽報名日期將延至 2/11/2017 開始。比賽日期: 3/25/2017 (全天比賽)。
- 五、2/18 和 2/25 總統節學校放假一週，3/4 恢復上課。
- 六、2017 年海外華裔青年英語服務營已經於一月一日開始接受網路報名，詳情請至下面網頁查詢 <http://aidsummer.net>。

Weekly Bulletin:

1/28/2017

1. Happy Chinese New Year!! Wishing everyone have a great Year of Rooster.
2. We would like to thank EVERYONE - parents, teachers, and students ...- who contributed to the big success of this year's Chinese New Year Carnival.
3. The Chinese SAT Mock Test will be held on 3/5 at SDCCA Learning Center. Please register online and submit the fee to school office (#703). Test time is about one hour and 15 minutes; a review session will be hold after the test.
Test Date & Time: Sunday, 3/5, Check-in time: 9:30am
Location: SDCCA Learning Center, 9888 Carroll Centre Rd. Suite 122, San Diego 92126
Fee: \$12 (\$15 for non NCCS students), Payable to: **SDCCA-NCCS**
Online Registration link: <https://goo.gl/forms/GkqDJpA9RD0AF2I33> **Deadline: 2/4, 10pm**
Please direct all your questions to info@NorthCountyChineseSchool.org
4. 2/11 Karaoke Singing Contest. Schedule will be announced via email; draw lots date: 2/4; and contest day is on 2/11 (whole day event). If fewer than 30 students register by 1/29, this contest will be cancelled. Please check school web site for contest rules. All contest related question(s) should be directed to Committee Chair, Mrs. Tina Wu at nccs.Singing@gmail.com
5. The Poetry Recital Contest registration has been postponed to 2/11/2017. The contest day is on 3/25/2017 (please note that this is a WHOLE day event).
6. No school on 2/18 and 2/25, President's Day, classes will resume on 3/4.
7. The online registration for 2017 Overseas Youth English Teaching Volunteer Service Program sponsored by OCAC and Ministry of Education (Taiwan) has started on 1/1/2017. For details, please visit the following web site: <http://aidsummer.net>.

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____